



## LEMBAGA PEMBANGUNAN PERUMAHAN DAN BANDAR

### KENYATAAN SEBUT HARGA (NO. SEBUTHARGA – LPPB/BHPP/TBS/03a/2023)

Sebut harga adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor berpengalaman yang berdaftar dengan PUKONSA dan LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN (CIDB) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran masa ini bagi kerja berikut ;

Pejabat Yang Memanggil Sebut Harga	Tajuk Sebut Harga	Kelayakan & Taraf / Jenis Sykt*	Tempat & Tarikh Dokumen Diperolehi & Lawatan tapak	Tempat Menghantar, Tarikh & Waktu Sebut harga Ditutup
LEMBAGA PEMBANGUNAN PERUMAHAN DAN BANDAR	Kerja-Kerja Penyelenggaraan Berkala Dan Pembaikan Loji Rawatan Kumbahan (STP) Di Taman Bukit Setia, Sepanggar, Kota Kinabalu.	Berdaftar dengan PUKONSA; i) <b>Tajuk III</b> Tajuk kecil 5 – Sewerage Treatment Plant Installation dan <b>berdaftar dengan CIDB.</b>  ATAU  Berdaftar dengan CIDB i) Pengkhususan CE38 (Penyelenggaraan Sistem Pembetulan) atau M19 (Pemasangan Kelengkapan Loji) dan <b>berdaftar dengan Pukonsa.</b>	Borang Sebut harga boleh mula didapati dari tarikh <b>29 Ogos 2023</b> hingga <b>04 September 2023</b> di laman web <a href="http://www/lppb.gov.my/sebutharga">http://www/lppb.gov.my/sebutharga</a> secara <b>PERCUMA.</b>  Syarikat kontraktor adalah tidak diwajibkan menghadiri taklimat atau lawatan tapak. Sekiranya pihak syarikat kontraktor hendak melawat sendiri kawasan atau tapak berkenaan, amalkan penjarakan sosial serta penggunaan <i>hand sanitizer</i> dan pemakaian <i>face mask</i> adalah <b>WAJIB</b> diamalkan.	<b>PETI TAWARAN</b>  LEMBAGA PEMBANGUNAN PERUMAHAN DAN BANDAR, TINGKAT 15, WISMA PERINDUSTRIAN JALAN ISTIADAT, LIKAS, KOTA KINABALU  <b>Tarikh Tutup Sebutharga :</b> <b>05 September 2023</b> (Selasa) <b>Jam : 12.00</b> <b>Tengahari</b>

Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bermeterai dan bertanda dengan Tajuk Kerja pada bahagian sebelah kiri sampul dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran seperti yang tertera di atas.

**PENGURUS BESAR**  
Lembaga Pembangunan Perumahan dan Bandar